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PROTOKÓŁ 
z posiedzenia  

Piaseczyńskiej Rady Seniorów  
w dniu 10 lutego 2025 r. 

 

 
Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia 
2. Stwierdzenie kworum na podstawie aktualnej listy obecności 
3. Informacja o nowej formie świadczenia dla seniorów od 2026 roku tj. 

o bonie senioralnym. 
4. Przedstawienie propozycji współpracy organizacji senioralnych z 

MGOPS (CUS) w celu efektywnego wykorzystania istniejącej 
infrastruktury w Gminie Piaseczno 

5. Wolne wnioski i sprawy różne 
6. Zamknięcie posiedzenia 

 
Ad. 1 
Otwarcie posiedzenia 
 

Ad. 2 
Stwierdzenie kworum na podstawie listy obecności – załącznik nr 1 

 
Ad. 3 
Głównym tematem dzisiejszego spotkania było przekazanie przez koordynatora 
Krzysztofa Kasprzyckiego informacji na temat nowych świadczeń dla seniorów 
jakie będą obowiązywać od 2026 roku. Obecnie trwa analiza uwag zgłoszonych 
w konsultacjach społecznych projektu ustawy o tzw. Bonie Senioralnym. Uwagi 
była zgłaszane do 21 grudnia 2024 roku przez organizacje pozarządowe, 
ministerstwa oraz organizacje. W wakacje projekt przejdzie przez procedurę 
uchwalania projektu ustawy przez Radę Ministrów, następnie trafi do prac w 
Parlamencie, której zakończenie przewidziano na koniec wakacji. Ustawa 
wejdzie w życie od 1 stycznia 2026 r. z zastrzeżeniem, że szkolenia dla 
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opiekunów i opiekunek zostaną uruchomione jeszcze w tym roku. W 
początkowej fazie Bon Senioralny zostanie skierowany do najbiedniejszych 
regionów w Polsce.  

 
Ad 4 
W ramach zgłoszonych propozycji współpracy organizacji senioralnych z 
MGOPS (CUS) w celu efektywniejszego wykorzystanie istniejących obiektów  
wystąpiła przedstawicielka fundacji „Żyj aktywnie po 50+ „  Małgorzata 
Wróblicka. Przedstawiła prośby swojego środowiska aby poszerzyć działalność  
dla większej liczby seniorów w budynku przy Szkolnej 18 (Przystań Pod 
Klonami). Będą to zajęcia sportowe, manualne, integracyjne.  

  Kolejną propozycję złożyła Marianna Lis przedstawicielka „Towarzystwa 
Przyjaciół Piaseczna”, dotyczy to udostępnienie terenu wokół budynku przy 
Szkolnej 18 dla seniorów z tzw. miasta w okresie wiosenno-letnim (wystarczy 
otworzyć furtkę od strony północnej). 
   

Ad. 5 
W wolnych wnioskach zostały poruszone następujące sprawy:  

- Ustalono skład członków PRS reprezentujących Radę  na Gali Sportu 2025 
roku gdzie zostanie wręczona odznaka Tytułu Przyjaciela Piaseczyńskich 
Seniorów Pani Gabrieli Helak. 
- Marianna Lis przedstawiła stan przygotowań do uruchomienia „kina” przy 
Szkolnej 18. Należy zakupić aparaturę, wystąpić do SPATIF o zakup filmów, 
wybrać osobę prowadzącą tę działalność. 
- Jadwiga Zwierzyńska zaproponowała aby Rada II kadencji wskazała swoje  
propozycje osób, którym należy się tytuł PRZYJACIELA PIASECZYŃSKICH 
SENIORÓW ROKU 2025. Rada jednogłośnie przyjęła propozycję  
przedstawionych kandydatek tj. Jolanty Radeckiej i Marianny Lis    
-  Krzysztof Kasprzycki poinformował o przygotowaniach do 
międzynarodowej akcji przeciwko przemocy pn. NAZYWAM SIĘ MILIARD i 
zachęcił do rozpropagowania tej idei i wzięcia w niej udziału w dniu 
14.02.2015 roku na rynku w Piasecznie.   
- Jadwiga Zwierzyńska zachęciła aby przedstawiać szerszej publiczności 
osoby z naszych środowisk i rodzin które wyróżniają się wiedzą, talentami, 
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pracą (możliwość organizowania spotkań z tymi osobami w lokalu przy 
Szkolnej 18).  
- Powrócono do dyskusji na temat pilnej potrzeby otwarcia baru w Piasecznie 
(przy ogromnych podwyżkach cen artykułów spożywczych w ostatnim 
czasie), wskazano kolejny lokal gminny przy Puławskiej (adres Szkolna 1) na 
ten cel. -  - Kolejną potrzebą jest uruchomienie usługi tzw. „Złotej rączki” do 
drobnych naprawach, za które seniorzy ponosiliby część opłaty a pozostałą  
część Gmina Piaseczno 
- Następne posiedzenie odbędzie się 10.03.2025 roku     

 
Ad. 6 
Na tym posiedzenie zakończono i  zamknięto.   
  
              Halina Kurdel                                                   Jadwiga Zwierzyńska 
 
                     /-/         /-/ 

Sekretarz                                                       Przewodnicząca 

Piaseczyńskiej Rady Seniorów                             Piaseczyńskiej Rady Seniorów 

 

  
                                                                                          

 


